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Wniosek do projektu budZetu Miasta Wloclawek
na rok budietowy 2020

W zwiq,zku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloctawek na rok 2020 ptzedstaviam

nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budZetu dotycz1ce zadanta;

Remont chodnik6w na ulicY Polnei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadantaprzy planowaniu wydatk6w biez4cych / maj4tkowych na rok

budZetowy 2020.

I)o wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Chodnikr przy ulicy Polnej wykonane s? z masy

asfaltowej, kt6ra jest pokruszona, wystgpuj4 w nie licane ubytki czgsto maj4ce glgboko6i kilkunastu

centl'rnetr6w. Nacalej dlugo3ci chodnik6w widoczne s4 tzw. wybrzuszenia, kt6re wrazzdziurami stanowi4

powilzne zagrozenie dla pi-szych. Ulica Polna jest jedn4 z gl6wnych ulic na osiedlu KazimierzaWielkiego
dlut"go tezmetylko z powod6w bezpieczehstwa ale r6wnie wizerunkowych powinna zyskai nowy, bardziej

estetycmy wyglad


